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Rada Miasta Poręba 

RM.0002.0009.2025 

Protokół nr IX/2025 

IX Sesja w dniu 27 stycznia 2025r.  

Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2025r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:46 tego 

samego dnia. 

Miejsce: Obrady IX sesji IX kadencji Rady Miasta Poręba odbyły się w budynku Miejskiego 

Ośrodka Kultury w Porębie, w Sali Konferencyjnej. 

Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: Anna Winczakiewicz 

Numery podjętych uchwał: IX/75/25 – IX/78/25 

Załączniki do protokołu:  

1. Imienne wykazy głosowania radnych; 
2. Uchwały od nr IX/75/25 – IX/78/25. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Ajchenlaub 

2. Robert Bijak 

3. Wioletta Drabek 

4. Lucyna Dziechciarz 

5. Krzysztof Hamerlik 

6. Kamil Janikowski 

7. Elżbieta Kołodziej 

8. Mariusz Kołton 

9. Jolanta Łakomska 

10. Jarosław Machura 

11. Paweł Mazur 

12. Mariola Pałasz 

13.  Aleksandra Sadowska 

14. Tomasz Stefan 

15. Marek Wystrychowski 

Lista obecności gości: 

1. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran.  

2. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha.  

3. Radca Prawny Krzysztof Grochalski  

4. Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Porębie Tomasz Turek. 

5. Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil Kowalik. 
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6. Pracownik Referatu Środków Pomocowych i Rozwoju Joanna Wyszyńska. 

7. Kierownik Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Porębie Joanna 

Pelińska. 

8. Kierownik Miejskiego Zespoły Ekonomiczno-Administracyjnego w Porębie Ewa Weber. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła obrady IX sesji Rady Miasta 

Poręba IX kadencji w dniu 27 stycznia 2024 r. o godz. 900, powitała uczestniczących w 

sesji radnych, Sekretarz Miasta Poręba, Skarbnika Miasta Poręba, kierowników jednostek 

organizacyjnych, kierowników i pracowników urzędu miasta oraz mieszkańców.  

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na moment 

otwarcia sesji w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż wraz z zawiadomieniem o zwołaniu IX Sesji Rady 

Miasta na dzień 27 stycznia 2025 roku radni otrzymali następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zatwierdzenie protokołu z VII i VIII sesji Rady Miasta Poręba. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 

osób bezdomnych oraz dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi 

b) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia świadczenia 

pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności w związku z 

realizacją wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024-2028 

c) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Poręba z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie na 2025 rok” 

d) zmiany Uchwały nr VII/62/24  Rady Miasta Poręba z dnia 16 grudnia 2024 roku w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2025 

5. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji. 

W związku z nieobecnością Burmistrza Miasta Poręba na posiedzeniu oraz brakiem 

możliwości zadania pytań do sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 

Przewodnicząca Rady Miasta zgłosiła wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad punktu 

nr 3. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wycofania z porządku obrad sesji punktu dotyczącego sprawozdania z działalności Burmistrza 
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w okresie międzysesyjnym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz Stefan, Marek 

Wystrychowski 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zatwierdzenie protokołu z VII i VIII sesji Rady Miasta Poręba. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 

osób bezdomnych oraz dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi 

f) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia świadczenia 

pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności w związku z 

realizacją wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024-2028 

g) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Poręba z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie na 2025 rok” 

h) zmiany Uchwały nr VII/62/24  Rady Miasta Poręba z dnia 16 grudnia 2024 roku w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2025 

4. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie sesji. 

2. Zatwierdzenie protokołu z VII i VIII sesji Rady Miasta Poręba 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z VII Sesji Rady 

Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 16 grudnia 2024 roku, został udostępniony Radnym 

w systemie eSesja w dniu 8 stycznia 2025 roku, był też wyłożony w Biurze Obsługi Rady 

Miasta.  

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z VII sesji Rady Miasta Poręba.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz Stefan, Marek 

Wystrychowski 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z VIII 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 7 stycznia 2025 roku, 

został udostępniony Radnym w systemie eSesja w dniu 8 stycznia 2025 roku, był też 

wyłożony w Biurze Obsługi Rady Miasta.  

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Miasta Poręba.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz Stefan, Marek 

Wystrychowski 

3. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku 

dla osób bezdomnych oraz dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w schronisku dla osób bezdomnych oraz dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz Stefan, Marek 

Wystrychowski 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod IX/75/25 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

b) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia 

świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności w związku z realizacją wieloletniego rządowego programu „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2024-2028 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

udzielenia świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

w związku z realizacją wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2024-2028.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz Stefan, Marek 

Wystrychowski 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 
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Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod IX/76/25 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

c) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Poręba z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok” 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Poręba z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2025 rok”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz Stefan, Marek 

Wystrychowski 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod IX/77/25 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

d) zmiany Uchwały nr VII/62/24 Rady Miasta Poręba z dnia 16 grudnia 2024 

roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2025 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VII/62/24 Rady Miasta Poręba z dnia 16 

grudnia 2024 roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław 

Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Tomasz Stefan, Marek 

Wystrychowski 

Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod IX/78/25 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 

4. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie swoich 

interpelacji i zapytań.  

Interpelację przedstawili: 

1. Radny Tomasz Stefan w sprawie: 

• zamontowania na terenie Agory stołów do gry w szachy i tenisa stołowego; 

• wykonywanych prac letnich przez młodzież na terenie Poręby. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:11:36); 

2. Radna Lucyna Dziechciarz w imieniu Klubu „Pozytywna Inicjatywa” w sprawie: 

• podcięcia gałęzi drzew (do końca lutego); 
• naprawy ubytków asfaltu w jezdniach; 
• naprawy ruchomych płytek chodnika przed blokiem położonym przy ul. 

Mickiewicza 19. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:12:47); 

3. Radny Jarosław Machura w sprawie: 

• uzupełnienia nawierzchni drogowej przy ul. Kopernika 39; 
• odwodnienia ulicy Wiosennej w okolicy posesji nr 94; 
• wysokości wypłaconych z budżetu Miasta w 2024 roku premii i nagród. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:13:50); 

4. Radna Jolanta Łakomska w sprawie: 
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• ustawienia znaku drogowego A16 przed przejściem dla pieszych przy ul. Armii 
Krajowej; 

• zapadniętego chodnika przy ul. Wojska Polskiego 41. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:15:09). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacje przekazać drogą elektroniczną na 

adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową złożyć w siedzibie Urzędu 

Miasta Poręba. 

5.  Sprawy różne 

Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję, jaka wpłynęła do Rady 

Miasta: 

W dniu 16 grudnia 2024 roku: 

- wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach z dnia 16.12.2024r. 

(sygn. RKPE 4571) w sprawie zawiadomienia o wszczęciu postępowania nadzorczego. 

W dniu 18 grudnia 2024 roku: 

- wpłynęło pismo z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 18.12.2024r. 

(sygn. RKPE 4618) – uchwała Komisji Heraldycznej w sprawie opinii na temat herbu miasta 

W dniu 27 grudnia 2024 roku: 

- wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach z dnia 27.12.2024r. 

(sygn. RKPE 4717) w sprawie rozstrzygnięcia nadzorczego. 

W dniu 31 grudnia 2024 roku: 

- wpłynęło sprawozdanie w zakresie liczby przyznanych i zrealizowanych uprawnień do 

najmu lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Poręba. 

W dniu 3 stycznia 2025 roku: 

- wpłynęło pismo ze Śląskiej Izby Rolniczej z dnia 31.12.2024r. (sygn. RKP 12); 

- wpłynęła opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 03.01.2025r. (sygn. RKPE 35) 

W dniu 7 stycznia 2025 roku: 

- wpłynęło pismo z Posterunku Policji w Porębie w sprawie planu działań priorytetowych w 

rejonie nr 19 (sygn. RKPE 63) 

- wpłynęło pismo z Posterunku Policji w Porębie planu w sprawie działań priorytetowych w 

rejonie nr 20 (sygn. RKPE 62) 

W dniu 20 stycznia 2025 roku: 
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- wpłynęło sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2024 rok 

W dniu 23 stycznia 2025 roku: 

- wpłynęło sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok 

KOMUNIKATY: 

Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb/Miejsce 

Komisja Rewizyjna 17.02.2025 

(poniedziałek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 28 

Komisja Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Opieki Społecznej 

17.02.2025 

(poniedziałek) 

12:00 MOK w Porębie – sala nr 28 

Komisja Gospodarki i Ochrony 

Środowiska 

18.02.2025 

(wtorek) 

13:00 MOK w Porębie – sala nr 28 

Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji 

20.02.2025 

(czwartek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 28 

Sesja Rady Miasta  24.02.2025 

(poniedziałek) 

09:00 MOK w Porębie – sala 

konferencyjna 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej podziękowała całemu sztabowi WOŚP 

za pracę włożoną w organizację 33 Finału, a wszystkim mieszkańcom biorącym udział w tym 

wydarzeniu za zaangażowanie. 

Głos zabrał Radny Marek Wystrychowski, szef sztabu 33 Finału WOŚP, podziękował 

wszystkim osobom zaangażowanym w to wydarzenie, w szczególności wolontariuszom, 

uczniom, nauczycielom, pracownikom MOK. Zebrano rekordową kwotę ponad 60 tyś zł.  

Radna Jolanta Łakomska zapytała prezesa MPWiK Sp. z o.o., w jakich workach należy 

przywozić tekstylia na PSZOK. 

Prezes MPWiK Sp. z o.o. Tomasz Turek odpowiedział, że nie ma wyznaczonych żadnych 

kryteriów, tekstylia mogą być dostarczone w jakimkolwiek plastikowym worku. 

Radna Jolanta Łakomska zapytała, czy urząd wie o polowaniu, które odbyło się poprzedniego 

dnia na Kierszuli. 

Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran powiedziała, że nie ma wiedzy w tym temacie. 
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Radna Jolanta Łakomska zabrała głos w kwestii wywozu ziemi przy ul. Czarnej Przemszy. 

Zwróciła uwagę, aby nie zostały zasypane sączki biegnące z działek po drugiej stronie drogi. 

Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil Kowalik powiedział, 

kierowcy mają przekazaną informację na ten temat. Dodał, że droga zostanie posprzątana 

przez firmę dostarczającą ziemię. 

6. Zamknięcie sesji  

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów porządku 

obrad – zamknęła obrady IX sesji Rady Miasta Poręba IX kadencji. 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

 

Elżbieta Kołodziej 

 

Protokolantka: 

Anna Winczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się 

w Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://esesja.tv/transmisja/60132/nagranie.htm 


